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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 3, 2025

Datum: 2025-03-05
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Carl Pettersson Informationssekreterare

Bilagor:

Kallelse

§1 Mötets öppnande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet öppnat 12:06

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Rebecca Zetterlund läser upp dagordningen. Godkänd enhälligt.

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

Styret beslutar att ha nästa styrelsemöte 2025-03-24.

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Rasmus Cervin har ekoat galet och redit ut saker som blivit fel fr̊an kassörer, exempelvis
fakturor som redan g̊att ut. Gjorde om kassasystemet i iZettle.

Claes Astrabeck har varit sjuk och skrivit med D-sektionen, avsynat och kassörat. Blivit
inröstad i BEFF. Var p̊a suicidpreventionsutbildning.

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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Carl Pettersson har uppdaterat hemsidan med styrelsemötesprotokoll och gjort en me-
me som lagts upp p̊a Instagram.

Rebecca Zetterlund har fvarit p̊a KU, talade om dispositionsavtal, fest och aspning. Kom-
mer nya, h̊ardare, regler kring bokning av lokaler, framförallt städ.

b) Mailkollen

Rasmus Cervin mailade k̊aren för att fr̊aga om ändringar i stadgan var godkända, det var
den, det är nu upp till Christian Ristevski att genomföra ändringen.

Rebecca Zetterlund tar upp mail ang̊aende pris för bästa exjobb. Vi har ingen större
insyn i exjobben och vidarebefodrar till programledningen för r̊ad.

Carl Pettersson har f̊att ett mail fr̊an M-sektionen ang̊aende PR för Grisfesten p̊a Fa-
cebook. Styret ger grönt ljus till detta och fr̊agar om M behöver l̊ana exempelvis bord.

§4 Verksamhetsplan

a) Uppdatering

Vi har inte gjort n̊agot särskilt ang̊aende policys men vi har kommit ig̊ang med ett In-
stagramkonto för sektionen. Rasmus Cervin och Elin Stenhammar har börjat prata med
KS ang̊aende lokaler. Vi har även börjat med roligare sektionsmöten genom att ge LBG
en budget för lottot. Styret kommer att ha ett möte med EØK efter detta möte ang̊aende
mottagningen med fokus p̊a gratis mottagning. Planer för merch är p̊a g̊ang med planer
p̊a en designtävling, klistermärken har skrivits ut och delats ut. Vi har konstaterat att
merch förmodligen kommer att finansiera sig självt.

b) Plan fram̊at

Möte 10:e mars för att jobba vidare med verksamhetsplanen med fokus p̊a att konkretisera
hur målen ska uppn̊as.

§5 Möte med KS

Ig̊ar hade Rasmus Cervin och Elin Stenhammar möte med KS ang̊aende vad som behövs göras
och budgetar för detta. Budgeten är tänkt att vara till för återkommande saker, diskmaskinen
exempelvis är ett utlägg som sektionen bara f̊ar ta. Pratade om vem som skulle ligga ute med
vad. Lade tillsammans upp en action plan för vad som behövs göras i köket. KS vill ta ut sk̊apen
och kolla hur det ser ut där. Diskuterade eventuell vattenskada i städskrubben och hur man ska
göra. Akademiska hus kan komma att bli involverade för att fixa städskrubben.

§6 Sektionsmöte utvärdering

D̊alig närvaro, b̊ade p̊a grund av sjukdom men ocks̊a av att folk bara skippar för att de inte
vill vara med. Väldigt kort möte, l̊agt engagemang i form av diskussioner kring mötespunkter,
exempelvis l̊ag diskussion om verksamhetsplan. Uppmana folk till att vara med. Kanske kan

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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försöka spicea upp varje möte, exempelvis alternativ mat. Succé med klistermärken och finare
lottopriser. Mötet i sig gick smidigt, samma med maten. Relevanta fr̊agor. Brukar vara bra
uppslutning när det händer n̊agot efter, exempelvis Kallegasque.

§7 Dispositionsavtal avseende lokaler för Elektroteknolog- sek-
tionen

Fick ett avtal av Erik Eliasson, sektionen kommer fram̊at att heta Elektrostuderandesektio-
nen , denna ändring kommer att genomföras p̊a liknande sätt för alla sektioner. Varken Erik
Eliasson, KL eller de andra sektordfen tyckte att detta var en bra idé. Oklart var beslutet kom-
mer fr̊an. Eftersom sektionens föreningslokaler ligger i ett skyddsrum kommer dessa att behöva
byggas om tillbaka till skyddsrum i händelse av krig.

§8 Representationsresa Lund

Rebecca Zetterlund fr̊agar Lund om det g̊ar att f̊a en extra biljett.

§9 Äskningar

Inga äskningar

§10 Motioner

Inga motioner

§11 Övriga fr̊agor

Inga övriga fr̊agor

§12 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund förklarar mötet avslutat 12:46

Sekreterare

Carl Pettersson

Justerare

Claes Astrabeck

Justerare

Elin Stenhammar
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Kallelse till styrelsemöte nr 1, 2025

Datum: 2025-03-05
Kl: 12:00
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Styret 2025

Rebecca Zetterlund Ordförande
Claes Astrabeck Vice ordförande
Rasmus Cervin Ekonomiansvarig
Calle Pettersson Informationssekreterare
Elin Stenhammar Lokalombud
Elin Johansson SAMO
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Verksamhetplan

a) Uppdatering

b) Plan fram̊at

§5 Möte med KS

§6 Sektionsmöte utvärdering

§7 Dispositionsavtal avseende lokaler för Elektroteknolog-
sektionen

§8 Representationsresa Lund

§9 Äskningar

§10 Motioner

§11 Övriga fr̊agor

§12 Mötets avslutande

Rebecca Zetterlund
Sektionsordförande


